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PROTOKÓŁ Nr IX / 07 
z Sesji Rady Miejskiej w Ozimku 

odbytej w Urzędzie Gminy i Miasta w Ozimku 
w dniu 25 czerwca 2007r. 

 
 

Na stan 21 Radnych udział wzięło 21, co stanowi 100 % frekwencji, a zarazem stanowi to 
quorum do podejmowania uchwał. 

   
Uczestniczący w Sesji : 

1. Jan Labus – Burmistrz Ozimka, 
2. Marek Korniak – Z-ca Burmistrza Ozimka, 
3. Andrzej Staś  - Sekretarz Gminy, 
4. Paweł Konop – Radca Prawny Urzędu, 
5. Maria Błahuta – Skarbnik Gminy, 
6. Katarzyna Smolnik – Kierownik Referatu Organizacyjnego 

oraz przybyli goście według załączonej listy. 
  
 

Obowiązki sekretarza sprawował Radny ANTONI   GRYC. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Joachim Wiesbach – przywitał wszystkich obecnych na Sesji 
oraz powiedział, iż protokół z ostatniej Sesji jest wyłożony do wglądu i jeśli nie będzie uwag 
zostanie przyjęty poprzez głosowanie w końcowej części Sesji. Następnie przedstawił 
porządek obrad, który radni otrzymali wraz z materiałami. Poinformował, że w dniu 
dzisiejszym wpłynęło pismo Burmistrza Ozimka SO.K.0052-14/07 dotyczące wprowadzenia 
dodatkowego projektu uchwały, oraz zmiany zał. nr 3 do Uchwały Nr IX/67/07, które stanowi 
załącznik do protokołu. Zadał pytanie, czy do porządku obrad są jeszcze jakieś uwagi bądź 
inne propozycje? 
 
Radni nie zgłosili żadnych propozycji. 

Porządek obrad :  

I. Interpelacje Radnych. 
II.   Podjęcie uchwał w sprawach: 

1.  nabycia i zbycia mienia gminnego 
            ( projekt uchwały Nr IX /61/07, Druk Nr 1), 

2. nabycia mienia gminnego 
 ( projekt uchwały Nr IX /62/07, Druk Nr 2), 

         3. zbycia prawa własności na rzecz użytkownika wieczystego  
 ( projekt uchwały Nr IX /63/07, Druk Nr 3),  
         4. zbycia mienia gminnego, 
 ( projekt uchwały Nr IX /64/07, Druk Nr 4), 

         5. udzielenia dotacji celowej 
 ( projekt uchwały Nr IX /65/07, Druk Nr 5), 

      6. zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki    
           ( projekt uchwały Nr IX /66/07, Druk Nr 6), 

      7. zmiany budżetu gminy na 2007 r.  
           ( projekt uchwały Nr IX /67/07, Druk Nr 7). 
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      8. dni i godzin otwierania oraz zamykania placówek handlu detalicznego, zakładów 
gastronomicznych i usługowych na terenie Gminy Ozimek. 

           ( projekt uchwały Nr IX /68/07, Druk Nr 8). 

 9. zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Gminnego Zespołu Szkół w Ozimku   
           ( projekt uchwały Nr IX /69/07, Druk Nr 9). 

III. Sport w Gminie:  
- rozwój bazy 
- kadra trenerska 
- stan obecny i kierunki rozwoju sportu masowego i wyczynowego w gminie. 

IV.  Zapoznanie się z protokołem Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli 
realizacji i sposobu załatwiania wniosków i skarg mieszkańców gminy przez Urząd 
Gminy i Miasta. 

V. Sprawy różne i organizacyjne. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach  – poprosił o przegłosowanie w/w porządku obrad. 

Przedstawiony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 21 głosów ,,za”. 

 
Ad. I  I N T E R P E L A C J E    R A D N Y C H : 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – poinformował, że między Sesjami 
nie wpłynęła żadna interpelacja.  
      

Ad. II  P O D J Ę C I E    U C H W A Ł :  
 
 

Pkt II.1 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr IX/61/07 w sprawie 
nabycia i zbycia mienia gminnego. 
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej  J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś uwagi? 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Uchwała Nr IX/61/07 w sprawie nabycia i zbycia mienia gminnego została przyjęta 
jednogłośnie – 21 głosów ,,za”. 
 
Pkt II.2 

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr IX/62/07 w sprawie 
nabycia mienia gminnego. 
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś uwagi? 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag. 
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Uchwała Nr IX/62/07 w sprawie nabycia mienia gminnego została przyjęta jednogłośnie 
– 21 głosów ,,za”. 
 
Pkt II.3 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały                
Nr IX/63/07 w sprawie zbycia praw własności na rzecz użytkownika wieczystego. 
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś niejasności? 
 
Radni nie zgłosili żadnych pytań. 

 

Uchwała Nr IX/63/07 w sprawie zbycia praw własności na rzecz użytkownika 
wieczystego została przyjęta jednogłośnie – 21 głosów ,,za”. 
 
Pkt II.4 

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr IX/64/07 w sprawie 
zbycia mienia gminnego. 
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zwrócił się z pytaniem, czy trzeba 
coś wyjaśnić? 
 
Radni nie zgłosili żadnych pytań. 

 

Uchwała Nr IX/64/07 w sprawie zbycia mienia gminnego została przyjęta jednogłośnie               
– 21 głosów ,,za”. 
 
Pkt II.5 

Przewodniczący Rady Miejskiej  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr IX/65/07               
w sprawie udzielenia dotacji celowej. 
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zapytał się, czy ktoś chciałby zabrać głos? 
 
Radni nie zgłosili żadnych pytań. 

 

Uchwała Nr IX/65/07 w sprawie udzielenia dotacji została przyjęta jednogłośnie               
– 21 głosów ,,za”. 
 
Pkt II.6 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr IX/66/07 zmieniający 
uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki. 
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś uwagi lub 
zapytania? 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag.. 

 
Uchwała Nr IX/66/07 zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki została 
przyjęta jednogłośnie – 21 głosów ,,za”. 
 
Pkt II.7 

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr IX/67/07 w sprawie 
zmiany budżetu gminy na 2007 r.  
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – przypomniał, że radni przed Sesją 
otrzymali nowy załącznik nr 3 i poprosił o wyjaśnienie tej zmiany. 
 
Skarbnik Gminy Maria Błahuta – wyjaśniła, że zmiana dotyczy zmiany kwoty obniżenia w 
Dziale 926 na zadaniu ,,budowa basenu - zabezpieczenie i demontaż” do kwoty 65 000,00 zł. 
i przeniesieniu kwoty 38 000,00 zł. na zwiększenie planu w Dziale 710 na zadanie 
,,sporządzenie planu zagospodarowania przestrzennego”.     
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach - zadał pytanie, czy trzeba coś dodatkowo wyjaśnić? 
 
Radni nie zgłosili żadnych pytań. 

 
Uchwała Nr IX/67/07 w sprawie zmiany budżetu gminy na 2007 r. została przyjęta 
jednogłośnie – 21 głosów ,,za”. 
 
Pkt II.8 

Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr IX/68/07 w 
sprawie dni i godzin otwierania oraz zamykania placówek handlu detalicznego, zakładów 
gastronomicznych i usługowych na terenie Gminy Ozimek. 
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zapytał się, czy są jakieś uwagi? 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

 
Uchwała Nr IX/68/07 w sprawie dni i godzin otwierania oraz zamykania placówek 
handlu detalicznego, zakładów gastronomicznych i usługowych na terenie Gminy 
Ozimek została przyjęta jednogłośnie – 21 głosów ,,za”. 
 
Pkt II.9 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr IX/69/07 zmieniający 
uchwałę w sprawie utworzenia Gminnego Zespołu Szkół w Ozimku.  
Następnie poinformował, że radni otrzymali ten projekt przed Sesją i dotyczy uzupełnienia 
podstawy prawnej.  Zadał pytanie, czy są jakieś niejasności i czy trzeba wyjaśniać ten projekt 
uchwały?  
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Radni nie zgłosili żadnych pytań. 

 
Uchwała Nr IX/69/07 zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Gminnego Zespołu 
Szkół w Ozimku została przyjęta jednogłośnie – 21 głosów ,,za”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – ogłosił 10 minutową przerwę. 
 

 P O   P R Z E R W I E  
 

Ad. III  S P O R T    W   G M I N I E  : 
   - rozwój bazy  
   - kadra trenerska 

- stan obecny i kierunki rozwoju sportu masowego i wyczynowego 
w gminie.  

 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – poprosił Przewodniczącą Komisji Oświaty i Polityki 
Społecznej o odczytanie wspólnego stanowiska Komisji Oświaty i Polityki Społecznej jak               
i Gospodarczej. 
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Barbara Starzycka – odczytała 
stanowisko, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy radni mają jakieś 
zapytania w omawianej sprawie? 
 
Radny Marek Głąb – powiedział, że nie mógł być obecny na posiedzeniu Komisji Oświaty              
i Polityki Społecznej jak i Gospodarczej które odbyło się 21 czerwca br. i ma pytanie do 
jakich wniosków Pan Dyrektor Ośrodka Kultury i Sportu się nie ustosunkował ? 
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty i Polityki Społecznej B. Starzycka – odpowiedziała, że w 
szczególności chodzi o efektywność wykorzystywania funduszy na sport w gminie. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos w 
omawianym temacie? 
 
Radni nie zgłosili więcej pytań. 

 

Rada Miejska w Ozimku przyjęła większością głosów stanowisko Komisji Gospodarczej 
oraz Oświaty i Polityki Społecznej jako stanowisko Rady – 17 ,,za” przy                                  
4 ,,przeciwnych”. 
 
 

Ad. IV Z A P O Z N A N I E   S I Ę   Z   P R O T O K O Ł E M                       
K O M I S J I    R E W I Z Y J N E   Z                                                   
P R Z E P R O W A D Z O N E J   K O N T R O L I                            
R E A L I Z A C J I    I   S P O S O B U    Z A Ł A T W I A N I A        
W N I O S K Ó W    I   S K A R G   M I E S Z K A Ń C Ó W                           
G M I N Y   P R Z E Z    U R Z Ą D    G M I N Y   I   M I A S T A. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – poprosił Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej o odczytanie protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jan Wierny – odczytał protokół z przeprowadzonej 
kontroli, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś uwagi. 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Rada Miejska w Ozimku przyjęła protokół Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli 

realizacji i sposobu załatwiania wniosków i skarg mieszkańców gminy przez Urząd Gminy i 

Miasta  jednogłośnie – 21 głosów ,,za”. 

 

 
Ad. V  S P R A W Y    R Ó Ż N E   I   O R G A N I Z A C Y J N E . 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach odczytał: 
� pismo Pani Alicji Iwańskiej – Kierownika artystycznego ZTW ,,CHORUS” oraz 

pismo Stowarzyszenia Przyjaciół Tańca Współczesnego w sprawie wyjazdu 4 osób na 
Ido World Jazz Championship and Modern adn Ballet Cup do Nowego Jorku w USA 
oraz udzielone na nie odpowiedzi – całość stanowi załącznik do protokołu; 
� pismo od Z-cy Burmistrza Marka Korniaka w sprawie zdobycia II nagrody w finale 

konkursu im. Macieja Nowickiego – pismo stanowi załącznik do protokołu; 
� pismo Sekretarza Gminy, który w załączeniu przekazał wystąpienie Posła na Sejm 

Rzeczypospolitej Polskiej Jarosława Zielińskiego, które stanowi załącznik do 
protokołu; 
� pismo z Sądu Okręgowego w sprawie wyborów ławników, które stanowi załącznik do 

protokołu; 
� pismo z Zarządu Województwa Mazowieckiego, które stanowi załącznik do 

protokołu; 
� pismo Burmistrza Ozimka skierowane do Senatora R P Jarosława Chmielewskiego w 

sprawie obwodnicy w Grodźcu, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
Następnie zadał pytanie, czy ktoś chciałby zabrać głos? 
 
Radna Grażyna Świercz – poprosiła o udzielenie większych informacji na temat certyfikatu 
jaki Gmina Ozimek otrzymała bezpłatnie. 
 
Sekretarz Gminy Andrzej Staś – powiedział, że Zarząd Województwa Opolskiego zaprosił 
wszystkie gminy województwa opolskiego czyli 71 gmin do projektu ,,gmina przyjazna dla 
inwestora”. Wszystkie koszty ponosił Urząd Marszałkowski i z tych 71 gmin 44 zgłosiły się 
do udziału w pierwszym etapie projektu, który polegał na tym, że jedna osoba z tych gmin 
brała udział w szkoleniach w Jarnołtówku – z Ozimka uczestniczył Sekretarz. Zaznaczył, że  
było to finansowane przez Urząd Marszałkowski Województwa Opolskiego. Z 44 gmin 27 
zakwalifikowało się do drugiego etapu polegającego na przygotowaniu między innymi 
strategii promocji gminy, zarysu broszury informacyjnej w formie elektronicznej, planów 
rozmów z inwestorami itp. Z tych 27 gmin 16 zakwalifikowało się do ostatniego etapu                
i   19 czerwca br. otrzymały certyfikat gminy przyjaznej dla inwestorów, którym można 
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posługiwać się przez rok czasu. Osoby uczestniczące w tym projekcie otrzymały tytuł 
menedżera ds. inwestycji. 
 
Radna G. Świercz – poinformowała Radę, że złożyła pismo do Burmistrza Ozimka w sprawie 
udostępnienia kopii protokołu z sesji R. M. z dnia 25.10.2006 r. oraz pisma rzecznika 
dyscypliny finansów publicznych na które powołał się były Przewodniczący Rady. Następnie 
odczytała wypowiedź byłego Przewodniczącego Rady Czesława Kaczmarka, który stwierdził, 
iż pismo rzecznika wpłynęło do Biura Rady. W odpowiedzi otrzymała informację, iż nie 
natrafiono w/w pisma w książce korespondencji IV kadencji R. M. w Ozimku.  
Radna zadała pytanie Sekretarzowi Gminy, czy dokonał wszelkiego rodzaju starań, aby te 
pismo zostało znalezione.  
 
Sekretarz Gminy A. Staś – odpowiedział, że te pytanie zostało źle zaadresowane, gdyż nie on 
udzielił odpowiedzi na w/w pismo. 
 
Radna G. Świercz- zwróciła się do Radcy, że o ile wie, to z statutu wynika, iż na wszystkie 
pisma wychodzące z Urzędu odpowiedzi udziela Sekretarz Gminy. 
 
Radca Prawny Urzędu Paweł Konop – powiedział, że nie ma takiego zapisu w statucie, że 
Sekretarz Gminy odpowiada na wszystkie pisma z Urzędu. Dodał, że pismo zostało 
skierowane do Biura Rady, które jest kierowane przez Panią Katarzynę Smolnik, a ona 
podlega bezpośrednio Burmistrzowi Ozimka, który odpowiedział na pismo. Zaznaczył, że nie 
wie na jakiej podstawie były Przewodniczący Rady Czesław Kaczmarek stwierdził takowy 
fakt zaistnienia, gdyż panie z Biura Rady dokładnie przeszukały teczkę z Sesji z dnia                       
25 października 2006 r. oraz książkę wpływów pism IV kadencji do Rady Miejskiej i nigdzie 
nie ma pisma rzecznika dyscypliny finansów publicznych. 
 
Radna G. Świercz- powiedziała, że jest bardzo zdziwiona zaistniałą sytuacją, gdyż w 
dokumencie urzędowym jest taki zapis, a pisma nigdzie nie ma. Zaznaczyła, że jest dostęp do 
informacji publicznej i na podstawie ustawy każdy powinien mieć możliwość dostępu do 
takiej informacji. 
 
Radca Prawny P. Konop  - dodał, że nie można twierdzić, że w dokumentach urzędowych jest 
to pismo, gdyż nie ma ono daty wpływu, sygnatury ani stwierdzenia jakiej sprawy to się 
tyczyło. Dodał, że Radna powołuje się na protokół z Sesji, ale w nim jest tylko hasłowo 
określone pismo, a nie ma konkretnie podane czego ono dotyczy. Jest tylko informacja z ust 
byłego Przewodniczącego, że wpłynęło pismo rzecznika dyscypliny finansów publicznych, 
ale w jakiej sprawie nie wiadomo. 
 
Radna G. Świercz – odpowiedziała, że w sprawie o naruszenia dyscypliny finansów 
publicznych. 
 
Radca Prawny Urzędu P. Konop – zadał pytanie, konkretnie w jakiej sprawie o naruszenie 
dyscypliny finansów publicznych? 
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie, czy Radna G. Świercz jest 
usatysfakcjonowana odpowiedzią? 
 
Radna G. Świercz – odpowiedziała, że na ten moment tak.  
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Radna Janina Grembecka  - w imieniu mieszkańców Ozimka podziękowała Burmistrzom, 
Sekretarzowi jak i pracownikom za zorganizowanie wspaniałej uroczystością jaką były Dni 
Ozimka. Zaznaczyła, że zbiegło się to z obchodami jubileuszu Ks. Proboszcza i ludzie 
uważają, że termin, miejsce i forma były godne szacunku i uznania. Mieszkańcy byli bardzo 
zadowoleni i życzą sobie następnych tak zorganizowanych imprez. 
 
Radny Piotr Hendel – dodał, że wszystko było bardzo ładnie zorganizowane, tylko, że w 
niedzielę trzeba było cały dzień chodzić po papierosach przy placu Domu Kultury. Uważa, że 
byli goście z zagranicy i do gospodarza należy utrzymanie czystości przed obiektem, tym 
bardziej przy takiej uroczystości jaką były Dni Ozimka.    
 
Sekretarz Gminy A. Staś – odpowiedział, że odpowiedzialny za imprezę był Urząd, a nie 
Dom Kultury  i ludzie sprzątali na bieżąco.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej R. Dreling – stwierdził, że należy ten fakt przyjąć jako 
uwagę i na przyszłość wyeliminować niedociągnięcia, a nie brać tego do siebie.  
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przypomniał radnym, że w miesiącu lipcu nie będzie 
Sesji – chyba, że wypadnie coś pilnego, to zostanie zwołana trybem nadzwyczajnej Sesji                   
i życzył udanego wypoczynku.  
 
Radna G. Świercz – przypomniała, że nie został przegłosowany protokół z ostatniej Sesji. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach  – poprosił Radnych o przyjęcie poprzez 
głosowanie  protokołu z ostatniej Sesji Rady Miejskiej. 
 
Radni przyjęli jednogłośnie protokół z ostatniej Sesji Rady Miejskiej – 21 głosów ,,za”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś chciałby 
zabrać jeszcze głos. 
 
Nikt z obecnych nie chciał zabrać głosu. 

 

Przewodniczący Rady wobec wyczerpania porządku obrad Sesji podziękował wszystkim 
zebranym za udział i zamkną IX Sesję Rady Miejskiej w Ozimku. 
 
Sesja trwała od godziny 15 

15 
do godziny  16

55
 

 
 
PROTOKOŁOWAŁA :                     SEKRETARZ :                         PRZEWODNICZYŁ:      
 
 


